
      Proces verbal 
 
 Incheiat azi  21 octombrie 2016     , in sedinta ordinara a Consiliului local 
Brebeni.  
La sedinta sunt prezenti  10 consilieri ,lipseste motivat domnul Mandache Ilie, fiind internat in 

spital. 

 

 La sedinta participa domnul viceprimar Ivan Tone care au si calitatea de consilieri locali, 

doamna Moios Penica administrator public. 

  

Domnul  presedinte da cuvantul doamnei secretar pentru a da citire procesului verbal al 

sedintei anterioare si a fi supus aprobarii Consiliului localDupa ce este citit   acesta este 

aprobat  in forma prezentata. Domnul presedinte de sedinte spune ca se continua cu 

proiectul ordinii de zi. 

Domnul presedinte trece la proiectul ordinii de zi.pe care il da citire conform convocatorului 

Nr.5501/2016 

1. Proiect de hotarare referitor la: acordul cu privire la participarea la Programul  
privind instalarea sistemelor de încălzire care utilizează energie regenerabilă, inclusiv 

înlocuirea sau completarea sistemelor clasice de încălzire beneficiari unităţi administrativ-
teritoriale, instituţii publice şi unităţi de cult initiator primarul comunei . 

- Referat Gugiu Adrian  
2. Proiect de hotarare privind  : asigurarea surselor financiare necesare în vederea 

susţinerii contribuţiei proprii în cazul în care proiectul ”Instalarea unor sisteme de 
încălzire care utilizează energie regenerabilă, inclusiv înlocuirea sau completarea 
sistemelor clasice de încălzire pentru “Instalarea unor sisteme de încălzire care 
utilizează energie regenerabilă, inclusiv înlocuirea sau completarea sistemelor 
clasice de încălzire pentru  urmatoarele  obiective: Sediul Consiliul Local,Cămin 
Cultural,Şcoala Gen. Brebeni Romani, ,Gradiniţa Brebeni Romani, Gradinita Brebeni 
Teius 
– initiator Primar  

Referat GugiuAdrian  

3. Proiect de hotarare privind  acceptarea ca membri in cadrul Asociatiei de dezvoltare 

Intercomunitara de Utilitati Publice pentru Serviciul de Alimentare  cu Apa si de 
Canalizare ,,Oltul’’ a localitatilor Dobroteasa, Valea Mare, Radomiresti.-initiator 
primarul comunei, referat secretar Matei Daniela  

4. Proiect de hotarare referitor la: acordul de principiu in vederea amenajarii statiilor de 
imbarcare si debarcare   a copiilor  scolari si prescolari – initiator primarul comunei 
Brebeni , referat Gugiu Adrian  

5. Proiect de hotarare privind  utilizarea cu titlu gratuit, pentru drumul de acces, traseul 
de fibra optica si alimentarea cu energie electrica, – „Construirea unei infrastructuri 
naționale de internet de bandă largă în zonele dezavantajate, prin utilizarea fondurilor 
structurale (denumit în continuare „Proiectul Ro-NET”)” 

 
6. Intrebari, interpelari 

 

 



 
7. .Doamna secretar spune ca se retrage de pe ordinea de zi Proiectul de 

hotarare referitor la: acordul de principiu in vederea amenajarii statiilor de imbarcare 
si debarcare   a copiilor  scolari si prescolari – initiator primarul comunei Brebeni , 
referat Gugiu Adrian  

Insa cand ajungem la acest punct sa discutam despre zonele de amenajare a 
acestor puncte asa cum au solicitat toti consilierii locali 

 Solicita aprobarea ordinii de zi  Cei prezenti sunt de acord.  
 Se trece la primul punct al ordinii de zi  
 

8. Proiect de hotarare referitor la: acordul cu privire la participarea la Programul  
privind instalarea sistemelor de încălzire care utilizează energie regenerabilă, inclusiv 

înlocuirea sau completarea sistemelor clasice de încălzire beneficiari unităţi administrativ-
teritoriale, instituţii publice şi unităţi de cult initiator primarul comunei . 

- Referat Gugiu Adrian  
- Doamna secretar citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele de la comisii sunt 

favorabile.  Le spune ca fiecare au ghidul de finantare urmand sa discute despre 
fiecare obiectiv. 

Doamna Andronie are nelamuriri cu privire la conditiile de acordare, doamna secretar ii 
explica acesteia precizarile din ghid . Spune ca proiectul acesta a mai fost depus de primarie 
pcand era domnul Andronie primar, nu a fost aprobat. Exista SF de atunci, insa trebuie 
actualizat cf HG 28. 
Central termica si panou solar la primarie. 
Andronie- cum este central? 
Secretar pe resturi menajere, deseuri lemnoase,peleti si toate care sunt trecute in ghid 
Doamna secretar sa fie din tocatura lemnoasa, resturi si deseuri vegetale. 
In momentul cand se facintocmi sf ul se va stabili ce se adapteaza la localitatea noastra. 
Intai trebuie depusa cererea  pan ape 14 noiembrie, insa daca va fi punctaj egal se ia in 
calcul cine a depus prima data cererea. 
Andronie- sf este una si acceasi cu consultant? 
Vlad intreaba unde  se pun central si cum 
Secretar- la Svoala din romani pentru ca acolo este pe peleti si doamna director spune ca nu 
functioneaza 
Andronie spune ca nu doreste aceasta colaborare, spunand ca este adusa de Andronie 
Secretar – aceasta centrala se va folosi la Caminul cultural . 

1. Sediul Consiliul Local 
2. Şcoala Gen. Brebeni Romani 
3. Gradiniţa Brebeni teius 
4. Gradinita Brebeni Sarbi  

 

Doamna Andronie intreaba despre biserici. Doamna secretar spune ca pentru biserici sunt fonduri 

separate si trebuie sa –si faca documentatie separate. 

Doamna secretar spune ca in proiectul de hoatarare s-a stabilit ca partea de cofinantare sa fie de 

10% asa cum este stabilit 

In continuare in procedura, asta fiind cota minima. Cei care ne fac SF ne –au spus ca am avea 

castig daca am stabili cota de finantare la 20%. 

Domnul Ciobanu spune ca ar trebui sa marim cota la 20%. 

Domnul Vlad intreaba daca avem bani, secretarul spune ca banii vor fi pentru anul urmator. 



 Domnul Vlad intreaba daca s-a facut o evaluare si daca au randament si ce consum va fi. 

Secretar spune ca se merita,personal are o central cumparata tot prin casa verde si merita. 

 Doamna Andronie spune ca la Dedeman sunt centrale la un prêt destul de convenabil. 

Ciobanu. Depinde de capacitate. 

 Doamna secretar spune ca aceste amanunte vor fi discutate dupa aprobarea sf ului. 

 Doamna Andronie este bine  a fie toate obiectivele incluse sa nu ratam acest program. 

 Se reiau obiectivele. Caminul nu va fi inclus intrucat va fi luata o centrala de la Brebeni romani 

sau de la Primarie.  

 

O sa fie problem cu banii, sa vedem cum reusim sa platim sf , intrucat in acest anu nu sunt bani 

suficienti, numai in anul 2017, o sa cadem la o intelegere cu cel care va intocmi sf ul 

 

Trebuiesc aprobate acum, sunt de luat multe avize, certificate, documentatii si asta 
inseamna mult timp. 
 Doamna Andronie, spune ca se poate gasi o solutie si pentru dispensarul medical 
Secretarul- dispensarul nu este proprietatea noastra, se va gasi in timp o solutir.  
In continuare  Se supune la vor primul punct al ordinii de zi. Toti cei prezenti sunt pentru. 
Se adopta  hotararea. 

1. Proiect de hotarare privind  : asigurarea surselor financiare necesare în vederea 
susţinerii contribuţiei proprii în cazul în care proiectul ”Instalarea unor sisteme de 
încălzire care utilizează energie regenerabilă, inclusiv înlocuirea sau completarea 
sistemelor clasice de încălzire pentru “Instalarea unor sisteme de încălzire care 
utilizează energie regenerabilă, inclusiv înlocuirea sau completarea sistemelor 
clasice de încălzire pentru  urmatoarele  obiective: Sediul Consiliul Local,Cămin 
Cultural,Şcoala Gen. Brebeni Romani, ,Gradiniţa Brebeni Romani, Gradinita Brebeni 
Teius 
– initiator Primar  

Referat GugiuAdrian  

Se citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele comisiilor de specialitate. 
Din discutiile purtate anterior s-a stabilit procentul de 20% cota de finantare Se 

supune la vot proiectul de hotarare cu propunerea facuta. Toti cei 10 consilieri sunt 
de acord cu procentul de 20%. Se adopta hotarare. 

Se trece la punctul urmator  
1. Proiect de hotarare privind  acceptarea ca membri in cadrul Asociatiei de dezvoltare 

Intercomunitara de Utilitati Publice pentru Serviciul de Alimentare  cu Apa si de 
Canalizare ,,Oltul’’ a localitatilor Dobroteasa, Valea Mare, Radomiresti.-initiator 
primarul comunei, referat secretar Matei Daniela  

2. Se citeste proiectul de hotarare, raportul si avizele comisiilor de specialitate.  
Nu sunt discutii  . se supune la vot proiectul de hotarare. Toti cei prezenti sunt pentru. 
Se adopta hotarare.l  
Se trece la punctul urmator  
La troita, la jianu , nedelcu- saltanesti 
Biserica, gradinita, tarasel teius 



Vlad in cazul cand sunt ploi sa fie statie si pe drumurile limitroe, respectiv la coaja, el 
personal a mai luat copiii si cu masina 
Toti vor sttii multe insa trebuie sa ne gandim ca acestea costa bani. 
Nica spune ca si statiile existente trebuiesc reparate. 
Andronie- daca facem acest efort sa facem si un garaj , ppentru ca daca facem un 
calcul la consumul care se face acum 6 sapt luna  sunt 24 ori 2 km ori 7 la suta sunt 
236 l ori 5 lei sunt 1400 lei pe luna cat consuma microbuzul.Sa vina cu masina 
personala pana la primarie. Jiscu e o responsabilitate in plus ca tine microbuxul 
acasa. 
Viceprimarul sa revenim la statiile de microbuz. 
Secretar trebuie avut in atentie traseul, este comunicat la ISJ. 
Secretar Ionela este oficial director de scoala. 
Se trece la punctul urmator  
Jifcu-plecand de la el de accasa scuteste jumatate din traseu 
 
Se trece la punctul urmator  
 

1. Proiect de hotarare privind  utilizarea cu titlu gratuit, pentru drumul de acces, traseul 
de fibra optica si alimentarea cu energie electrica, – „Construirea unei infrastructuri 
naționale de internet de bandă largă în zonele dezavantajate, prin utilizarea fondurilor 
structurale (denumit în continuare „Proiectul Ro-NET”)” 

Nu sunt discutii  . se supune la vot proiectul de hotarare. Sunt impotriva Vlad Marian, 
Andronie Maria, Nica Constantin,Albeanu Alin. 
Ciobanu Florea solicita ca in sedinta urmatoare sa vina cineva de la taxe si impozite 
cu situatia achitarii la primarie a celor care au concesionat izlazul si ce demersuri a 
facut primaria in acest sens 
 Albeanu solicita lista persoanelor beneficiare de ajutor social si doreste ca 
marti sa i se puna la dispozitie. 
Andronie solicita situatia SES ului. Secretar spune ca dopamna Moios cunoaste 
situatia insa este in concediu. 
 Vlad Marian spune ca exista un cetatean nedelcu Ion  care spune ca aprestat 
munca insa nu a primit ajutor social, 
Doamna secretar explica situatia. Vlad nu este de acord asa cum se procedeaza la 
primarie. Sa se faca programari nu de pe o zi pe alta. Sa semneze. 
Secretar. La inceputul lunii sunt chemati toti de la 416 li se face instructajul si li se 
face o programare. Cel care l a informat pe dl Vlad  nu l a infromat corect 
Andronie- sa fim chemati si noi consilierii la inceputul lunii. 
Vitan Pia oamenii de la 416 se plang de comportamentul domnului Truica Petrisor. 
Doamna secretar. Acesta lucreaza pe asistenta doar de doua saptamai. 
Doaman amndronie, prezenta exista dar exista un plan de activitate. Secretar Da 
exista. 
Doamna secretar spune ca exista situatii de suspendare doar pentru ca au refuzat un 
loc de munca. Vlad sunt destui care au facut munca la primarie exemplifica pe 
Nastasoiu si altii si ei chiar vin la prestatii 
Andronie  am vazut pe internet ca doamna Moios a spus ca nu continua apa pana nu 
se finalizeaza aceazasta lucrare.Secretar este adevarat pana nu se face receptia la 
aceasta lucrare. Pe 16.10 primarul dadea o declaratie in ziar ca face proiect la apa. 
Jifcu daca as fi stiut publicam si pe vgtv. 
Domna Andronie solicita sa i se raspunda la niste intrebari de catre doamna contabil  
Aceasta va fost informata ca sunt 40 de banci 30 sunt montate si restul sunt in 
camin. Sunt aduse de o saptamana. Doamna contabil spune ca nu stie nimic, in 



evidentele noastre nu exista nici un document cu privire la aceste bancute. Vlad 
intreaba daca sunt sponzorizari. Nu 
Ciobanu spune ca primaria a facut acest lucru. 
Andronie- primaria inseamna tot aparatul cine anume?vad ca restul nu stiu. 
Ciobanu , pana acum stiai Mariane? 
Este rusine din partea doamnei Andronie. Sa nu ma provoace sa vorbesc.  
Vlad bugetul noi il votam, noi trebuie sa stim. 
Ciobanu da, dar primarul, viceprimarul pot sa hotarsac de ce au nevoie. 
Vlad spune ca primarul trebuie sa discute cu consilierii la sedinta. Secretar, domnul 
primar lipseste motivat din motive profesionale. 
Andronie lumea spuneca  Tita florea are ajutoare sociale este adevarat sau nu. 
Sa fie si din consilierii locali la repartizarea ajutoarelor. 
Secretar – persoana care le a luat in primire si raspunde de aceste ajutoare sunt 
Cristina Dumitru si Baiasu. Tita doar ii ajuta , el este prezent mereu nu putem sa i 
spunem sa plece. Vlad stie ca el a distribuit  
Andronie ce calitate are el 
Secretar au hotarat in prima sedinta sa fie consilier onorific. 
Sa i spuneti dvs sa plece. 
Nica sunt trei arbori la fosta primarie uscati care trebuie taiati, pe sant sunt numai 
mortaciuni 
Vicele trebuie luat legatura cu silvicul nu avem voie sa taiem noi pomii. 
Andronie daca mergeti de pe deal catre peco andrei exista o familie.sunt depozitate 
reziduri de mase plastice in gig. Trebuiesc luate masuri. 
Secretar in iulie a fost data hotararea cu concesionarea izlazului.prefectura a solicitat 
revocarea acesteia.intruccat consiliul local preia si activul si pasivul de la vechiul 
consiliu. Vlad nu o sa uit ca ati trecut pretul in acea zi.Secretarul nu am contrasemnta 
hotararea. 
 Vlad pana nu actionam cu politia nu facem nimic cu cei care arunca gunoaie. 
Chiar si cei de la CAO au aruncat indrapta si crengi si alte gunoaie. I am certa. Noi 
suntem groapa de gunoi a judetului,. Vicele sa iei si tu masuri ca esti consilier local. 
Sa se poata amenda intr un cadru legal 
Pia vitan i am atentionat pe niste vecini mai demult si intamplator au avut control de 
la sanepid si au dat vina dpe mine 
Vlad cand vine primarul sa discutam si cu politia sa stabilim masuri, amenzi. 
Vlad continua cu programarea celor de la ajutor social , ii explica viceprimarului cum 
sa faca. Spune ca sunt 70 si ceva de dosare insa 20 sunt cei apti de munca si sa 
stabileasca un program . 
Nu mai sunt alte discutii despre sedinta. Domnul presedinte propune inchiderea 
sedintei. Supune la vot. Toti cei prezenti sunt de acord. Se desclara inchisa sedinta. 
 Drept pentru care am incheiat prezentul proces  verbal.  
 
 
   PRESEDINTE      SECRETAR  
  CIRSTEA MARIN      MATEI DANIELA  
 

 

 

 


